

From: Designing Hong Kong <info@designinghongkong.com>
To: Panel T <panel_t@legco.gov.hk>

Date: Tuesday, June 27, 2017 05:02AM
Subject: Support a footbridge at Waterfall Bay

History: ➔ This message has been forwarded.

This e-mail contains graphics, if you don't see them »[view it online](#).

創建 Designing HongKong 香港 .com



> Petition Link:

<http://supporthk.org/en/node/4412/> <

On 17 June 2017, a 38-year-old father slipped and fell down the at Waterfall Bay. At least three people had a fatal accident here since 2006. We asked government for a pedestrian footbridge in 2010 but progress has been slow.

We need a guarantee that government will provide a safe link for residents who walk between Wah Fu Estate and Cyberport and for those who would like to enjoy the spectacular views of the Waterfall.

[Sign Now](#) to urge the government to speed up a safe footbridge at Waterfall Bay!

AM730 column on the same: [Link](#)

News report of accident (Chinese): [Link](#)

> 聯署連結：<http://supporthk.org/zh-hant/node/4416/> <

2017年6月17日，一名年輕爸爸於瀑布灣瀑布頂懷疑跌腳失足墮崖死亡。自2006年起，共有最少三位市民懷疑失足墮崖而喪失生命。我們早於2010年便向政府建議在瀑布頂設置安全的行人橋，但進展緩慢。

我們需要政府承諾會於瀑布頂提供安全的行人路連接數碼港及華富邨，同時令更多市民能欣賞瀑布灣的景色。

[馬上簽署網上請願信](#)，要求政府加快興建瀑布灣行人橋！

AM730專欄：[連結](#)

新聞報導：[連結](#)

www.designinghongkong.com | [Donation](#) | [Facebook](#) | [Contact](#)

If you don't want to receive our news anymore, [unsubscribe](#)